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Pod kupolama Beogradskog sajma od 12. do 14. marta
održan je petnaesti knjižarski sajam Škola - School. U
hali 3 bilo je ukupno 28 izlagača.  iako je terminski bio
bolje pozicioniran nego prošle godine, izlagača je bilo
nešto manje.

Na ovogodišnjem sajmu u hali 3 Beogradskog sajma na stu -
pilo je 28 izlagača na sada već tradicionalno lepo uređenim
štandovima koji su plenili izborom raznovrsne ponude i es-
tetikom uređenja izlagačkog prostora, a izlagači i posetioci u
srdačnoj atmosferi razmenjivali kolegijalne informacije i ugo-
varali nove poslove. 

Na sajmu se mogla videti objedinjena raznolika ponuda –
od kompletnog asortimana školskog programa, preko prepoz-
natljivih brendova u novim izdanjima, pa sve do akcentovanih
noviteta, karakterisali su i ovu, kao i prethodne  sajamske
ponude. Među izlagačima, kako veterani verni sajmu od nje-
govog nastanka, tako i oni koji tek krče svoj put ka velikim
poslovnim rezultatima, sa svešću da je sajamski nastup jedan od
važnih mehanizama pozicioniranja na tržišnoj knjižarskoj mapi.

Broj evidentiranih posetilaca je oko 281. Iako je i broj
izlagača i broj posetilaca nešto manji nego prošle godine, svi
prisutni su saglasni da ovakav sajam ima svoju funkciju u knji -
žarskoj branši i da ga treba negovati i unapređivati.

Rukovodstvo Udruženja će naravno i dalje pratiti dešavanja
na domaćoj i internacionalnoj knjižarskoj sceni i nastojati da

prilagodi uslove i termine održavanja priredbe, na način koji će
omogućiti blagovremenost u odnosu na ugovaranje poslova za
sezonu, usklađenost sa terminima velikih međunarodnih knji -
žarskih manifestacija i najzad, racionalizovanje promotivnih
aktivnosti knjižarskih poslenika koji ulažu u prezentacije i saj-
move istovremeno. 

Na narednim stranicama moći ćete da pročitate o novite-
tima i utiscima izlagača na ovogodišnjem sajmu a mi bismo sa
zadovoljstvom zaključili da se manifestacija održala, uprkos iza-
zovima sa kojima se suočava poslednjih godina Takođe, mnogi
su dali veoma korisne sugestije (prerastanje sajma u regionalnu
smotru, ili čak međunarodnu, uvođenje oficijelnog programa
sajma u smislu zajedničkog koktela…) koje će, verujemo, Up-
ravni odbor pažljivo razmotriti.

Ekipa Knjižara je pratila manifestaciju i stoga smo u prilici
da opširno predstavimo učesnike i njihova zapažanja, predloge

i ocene, uvek dragocene u pripremi narednog sajma – od pred-
loga za duže trajanje sajma do onih koji sugerišu uvođenje re-
gionalnih odnosno međunarodnih elemenata sajma. Većina
izlagača bila je saglasna u oceni da Udruženje mora da učini
napor kako bi ovu priredbu vratilo na nivo koji je imala
prethodnih godina, pogotovo u period pre korone, kada je broj
izlagača bio znatno veći, a broj posetilaca skoro duplo veći od
ovogodišnje posete.
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